

日期：二零零九年二月十九日(星期四)

Date：19 Feb 2009 (Thursday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田區議會會議室

Venue：Sha Tin District Council Conference Room

沙田區議會 Sha Tin District Council
文化、體育及社區發展委員會 Culture, Sports and Community Development Committee

會議通告 Notice of Meeting

- I. 2009/2010 年度開支科 1 的建議預算及區內團體建議撥款
Proposed Estimates and Funding Application from local organizations under Expenditure Head 1 of 2009/2010
- II. 2009/2010 年度開支科 6 的建議預算及區內團體建議撥款
Proposed Estimates and Funding Application from local organizations under Expenditure Head 6 of 2009/2010
- III. 2009/2010 年度開支科 8 的建議預算
Proposed Estimates under Expenditure Head 8 of 2009/2010
- IV. 2009/2010 年度開支科 10 的建議預算及區內團體建議撥款
Proposed Estimates and Funding Application from local organizations under Expenditure Head 10 of 2009/2010

- V. 2009/2010 年度開支科 11 的建議預算及區內團體建議撥款
Proposed Estimates and Funding Application from local organizations under Expenditure Head 11 of 2009/2010
- VI. “2009 沙田龍舟競賽” 撥款申請
Funding application for “2009 Sha Tin Dragon Boat Race”
- VII. 葛珮帆女士 — 於沙田城門河發展水上運動
Question to be raised by Ms. Elizabeth QUAT on the development of Water Sports on Shing Mun River
- VIII. 工作小組報告
Working Groups Reports

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.